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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

2023.gada 6. septembris.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks, Andris Vītols, Juris Žilko.  

 

Pašvaldības darbinieki – Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, Teritorijas plānotājs Pauls Grants.  

 

Citi deputāti – Arnolds Keisters. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par ieceri pārkārot īpašumu Zīļu ielā 1, Zīļu ielā 5 un Zīļu ielā 5A, Baldonē robežas un 

nodalīt nepieciešamo zemes vienību Zīļu ielas ietves izbūvei;  

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Kļaviņ-

Kākauļi”, Baldones pagastā;  

3. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Auzulejas” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250110484, 

Baldones pagastā;  

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, Baldones pagastā;  

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Bērzumnieki”, Baldones pagastā;  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Emīlijas”, Baldones pagastā;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skursteņi”, Baldones pagastā;  

8. Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53  nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai;  

9. Par nekustamo īpašumu “Ezermaļi” un “Pludmale”  Daugmalē, Daugmales pagastā 

apvienošanu;  

10. Par nekustamo īpašumu Lakstīgalu ielā 2 un 4,  Baložos apvienošanu;  
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11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Belavas”, 

“Kapari” un “Rietumi”, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā robežu 

pārkārtošanai;  

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Krastnieki”, 

Ķekavā, Ķekavas novadā;  

13. Par nekustamā īpašuma ”Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

zemes vienību apvienošanu;  

14. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Olektes” teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

15. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Jaungaņģi” teritorijā, Ķekavā, Ķekavas novadā;  

16. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Ābranti” teritorijā, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

17. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, 

Ķekavā, Ķekavas novadā;  

18. Par detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas ” apstiprināšanu, Katlakalnā, Ķekavas 

novadā;  

19. Informatīvs - Par Ķekavas novada teritorijas plānojumu;  

20. Informatīvs - Par administratīvo līgumu koriģēšanu- ielu pārņemšanas nosacījumu 

izmaiņas. 

 

 

 

Karina Putniņa atklāj sēdi. 

 

 

 

 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Karina Putniņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina apstiprināt darba kārtību balsojot.  

 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 6. septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 



 

 

1. Par ieceri pārkārot īpašumu Zīļu ielā 1, Zīļu ielā 5 un Zīļu ielā 5A, Baldonē robežas un 

nodalīt nepieciešamo zemes vienību Zīļu ielas ietves izbūvei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:01:11) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, Baldonē. 

 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, 

Baldonē, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Kļaviņ-

Kākauļi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:14:11) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Kļaviņ-Kākauļi”, Baldones pagastā. 

 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam Pilskalna ielā 4, 

Baldonē, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 



 

 

3. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Auzulejas” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250110484, 

Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:16:23) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Auzulejas” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250110484, Baldones pagastā. 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Auzulejas” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250110484, 

Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:18:28) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, 

Baldones pagastā. 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 



 

 

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Bērzumnieki”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:20:15) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Bērzumnieki”, 

Baldones pagastā. 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Bērzumnieki”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Emīlijas”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:21:55) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Emīlijas”, 

Baldones pagastā. 

 Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Emīlijas”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 



 

 

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skursteņi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:23:18) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Skursteņi”, 

Baldones pagastā. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Valts Variks, Pauls Grants, Juris Križanovskisi. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skursteņi”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

8. Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53  nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:29:08) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants. Ir izstrādāts lēmumprojekts par detālplānojuma Meža iela 

45 un Meža iela 53  nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53  nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – nav 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 



 

 

9. Par nekustamo īpašumu “Ezermaļi” un “Pludmale”  Daugmalē, Daugmales pagastā 

apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:33:40) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par nekustamo īpašumu 

“Ezermaļi” un “Pludmale”  Daugmalē, Daugmales pagastā apvienošanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamo īpašumu “Ezermaļi” un “Pludmale”  Daugmalē, Daugmales pagastā 

apvienošanu, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

10. Par nekustamo īpašumu Lakstīgalu ielā 2 un 4,  Baložos apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:37:17) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par nekustamo īpašumu 

Lakstīgalu ielā 2 un 4,  Baložos apvienošanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamo īpašumu Lakstīgalu ielā 2 un 4,  Baložos apvienošanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 



 

 

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Belavas”, 

“Kapari” un “Rietumi”, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā robežu 

pārkārtošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:39:19) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par Par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Belavas”, “Kapari” un “Rietumi”, 

Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā robežu pārkārtošanai. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Belavas”, 

“Kapari” un “Rietumi”, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā robežu 

pārkārtošanai, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Krastnieki”, 

Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:41:35) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par zemes ierīcības 

projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Krastnieki”, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Krastnieki”, 

Ķekavā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 



 

 

 

13. Par nekustamā īpašuma ”Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, zemes vienību apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:44:10) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

”Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, zemes vienību apvienošanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma ”Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

zemes vienību apvienošanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 

 

 

14. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Olektes” teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:47:33) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par adrešu un nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Olektes” teritorijā, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Valts Variks, Juris Križanovskis, Kristīne Hāze.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Olektes” teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 



 

 

15. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Jaungaņģi” teritorijā, Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:55:55) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par adrešu un nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Jaungaņģi” teritorijā, Ķekavā, 

Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Jaungaņģi” teritorijā, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 

 

 

16. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Ābranti” teritorijā, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:58:20) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par adrešu un nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Ābranti” teritorijā, Vimbukrogā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Ābranti” teritorijā, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 16. 

 

 

 



 

 

17. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, 

Ķekavā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:01:01) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir izstrādāts lēmumprojekts par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā, Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā, 

Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 17. 

 

 

 

 

 

 

18. Par detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas ” apstiprināšanu, Katlakalnā, 

Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:16:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis.  Ir izstrādāts lēmumprojekts par detālplānojuma 

“Seklumi un Gala Slokas ” apstiprināšanu, Katlakalnā, Ķekavas novadā.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Valts Variks, Juris Križanovskis, Juris Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Putniņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Jautājumu skaņot ar Īpašumu pārvaldi, meliorācijas speciālistu (saistībā ar caurteku 

izbūvi, uzturēšanu un Olektes upes tīrīšanas iespējām nākotnē), 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

K. Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

Par detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas ” apstiprināšanu, Katlakalnā, Ķekavas 

novadā, 

Atklāti balsojot  

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 18. 

 

 

 

 

 

 

19. Informatīvs - Par Ķekavas novada teritorijas plānojumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:31:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir saņemta vēstule no Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijas par veiktajām korekcijas Ķekavas novada teritorijas plānojuma 

saistošajos noteikumos. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Arnolds Keisters,  Juris Križanovskis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

20. Informatīvs - Par administratīvo līgumu koriģēšanu- ielu pārņemšanas 

nosacījumu izmaiņas 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:41:20) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums par iespēju izskatīt 

jautājumu par grozījumiem detalplānojumu  administratīvajos līgumos. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās  -  Voldemārs Pozņaks,  Juris Križanovskis, Jānis Zvaigzne. 

Debašu sadaļā izsakās  -  Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" 

– nav, "Nepiedalās" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:02 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)     Karina Putniņa 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)     Jana Skrējāne 

 

 

 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


